

# 食品包装机-粉体粉剂包装机

产品名称	食品包装机-粉体粉剂包装机
公司名称	昆山众易达机械设备有限公司
价格	50000.00/台
规格参数	
公司地址	千灯镇石浦兴浦北路39号8号房
联系电话	15951135516

## 产品详情

### 粉剂包装机

#### 二、产品用途：

广泛适用于粉末状，如药品、奶粉、豆奶、保健食品、调料、面膜粉、动物药等物品的包装。

Product use:

It is widely used in the packaging of powder, such as medicine, milk powder, soy milk, health food, dressing, mask powder, animal medicine etc.

#### 三、产品特点：

该机可自动完成计量、制袋、充填、封口、切断、计数、等全部工作，设计采用独特的嵌入式封口，加强型热封机构，智能型温控制度控制，性能号、噪音低、封口纹络清晰、密封性强。

Product features:

The machine can automatically complete measuring, bag making, filling, sealing, cutting, counting, etc. All the design adopts the unique embedded style sealing, enhanced heat sealing mechanism, which also bears capability such as intelligent temperature control, low noise, sealing texture clearness, and tight sealing .

#### 四、技术性能：

1、PLC控制系统，人性化设计，自动化程度高，故障自报警、自停机、自诊断、使用安全简单，维护快速。

- 2、自动完成计量、制袋、充填、封口、切断、记数等全部工作。
- 3、整机模块化设计，通用性强，可通过跟换不同的计量装置达到一机多用的目的，节省宝贵的工厂投资。
- 4、采用步进运动控制系统控制拉袋，精度高，无需更换部件即可改变制袋长度。
- 5、在额定范围内调整无级调速机构，可实现拉袋速度的控制。
- 6、采用先进的光标跟踪系统，包装有色标的包装材料时，可获得完整的商标图案。
- 7、与物料接触采用优质不锈钢，确保工作过程中物料无污染，机器清洁方便，完全满足药品GMP和食品QS质量安全认证的要求。
- 8、电气控制部分采用知名品牌电器元件和步进控制系统，确保机器稳定运行，实现高效率、低故障的批量生产。

#### Technical performance:

1. PLC control system, humanized design, high degree of automation, failure self-alarm, automatic stop, self-diagnosis, safe and easy to use, fast maintenance.
2. Automatic completion of measurement, bag making, filling, sealing, cutting, counting, etc.
3. The whole machine is modular and versatile, which can achieve the purpose of multi-function and save valuable area by changing different metering devices.
4. Adopt the step control system to control the bag with high accuracy. The bag length can be changed without changing the parts.
5. Adjust the stepless speed regulating mechanism within the rated range to achieve the control of bag speed.
6. With the advanced cursor tracking system, the complete trademark pattern can be obtained when packaging materials with colored pattern.
7. Use high quality stainless steel for contacting material, ensure that the materials are not contaminated during the working process, the machine is clean and convenient, and fully satisfy the requirements of GMP and QS quality safety certification.
8. The electrical control part adopts the electrical components and stepping control system of well-known brand to ensure the stable operation of the machine and achieve high efficiency and low failure for mass production.

#### 五.适用机型和技术参数：

螺杆称式ZYD150,螺杆称式ZYD180,螺杆称式ZYD220

#### Applicable models and technical parameters:

The screw scale type ZYD150, screw scale type ZYD180, screw scale type ZYD220